



Vocational orientation days in 2018/ Berufsorientierungstage im Schuljahr 2018

Dear Sir/Madam,

August 2018

there will be a vocational orientation day for the learners in grade 9 of the German International School Cape Town.

Dates: Wednesday, 24th till Friday, 26th of October 2018

The students must find a company themselves, which is why they are currently approaching you.

We would be very grateful if you could offer one (or several) of our learners a placement where they can carry out their vocational orientation days.

If you can take on an intern, please fill out the attached document, to confirm your acceptance of the student in writing. This should be sent back to the school with the applicant by Monday 9th of October.

Yours sincerely,

Jan Schumann
Career Guidance Team

Sehr geehrte Damen und Herren,

für die Schülerinnen und Schüler des neunten Jahrgangs der Deutschen Internationalen Schule Kapstadt findet in diesem Jahr drei Berufsorientierungstage statt.

Datum: Mittwoch, 24. bis Freitag, 26.10.2018

Die Schülerinnen und Schüler sollen selbstständig einen Betrieb finden und sprechen deshalb bei Ihnen vor.

Wir würden uns sehr freuen, wenn einer oder mehrere unserer Schüler bei Ihnen ihre Berufsorientierungstage verbringen können und Ihre Unterstützung finden.

Wenn Sie an dem oben genannten Tagen (einen) Schüler aufnehmen möchten, füllen Sie bitte die Bereitschaftserklärung aus und geben diese dem Bewerber/der Bewerberin bis zum 9. Oktober mit.

Mit freundlichen Grüßen

Jan Schumann
Berufsberatungsteam